
Prihodki največjega
slovenskega nakupo-
valnega centra so se
lani okrepili za slab
odstotek, čisti dobi-
ček pa je z 9,6 spolzel
na 6,2 milijona evrov.
Za delničarje in
zaposlene predvidene
bogate dividende
in nagrade

DAMIJAN TOPLAK
Družba Blagovno trgovinski cen-
ter (BTC), ki ima svoje trgovske
centre v Ljubljani, Novem mestu
in Murski Soboti, je lani dosegla
51,8 milijona evrov prihodkov,
kar je slab odstotek več kot pred-
lani, višina čistega dobička pa je
s predlanskih 9,6 lani upadla na
6,2 milijona evra. Samo ljubljan-
ski BTC, ki je po velikosti nekje

okoli petega mesta v Evropi, naj
bi lani obiskalo okoli 21 milijo-
nov ljudi. Od bilančnega dobič-
ka v višini 15,34 milijona evrov
je predlagano, da se 175 delničar-
jem BTC nameni 2,15 milijona
evrov ali 9,57 evra bruto na del-
nico. O predlogu delitve bilanč-
nega dobička bodo delničarji
odločali na skupščini, ki bo 15. ju-
nija. Delničarji naj bi takrat odo-
brili tudi sklenitev pogodbe, po
kateri bi okrog 330 zaposlenih
BTC bilo upravičenih do največ
10 odstotkov čistega dobička, ki
naj bi ga ustvarila družba letos.

Ne gre pozabiti, da sta druž-
bi Ajdacom (družba pooblaščen-
ka v lasti zaposlenih) in Invest
Point, katere največji družbe-
nik je s 17 odstotki lastništva
Jože Mermal, sicer predsednik
uprave BTC, skupaj več kot 95-
odstotna lastnika BTC, zato naj
bi z visokimi dividendami in
tudi delitvijo dobička zaposle-
nim slednji tudi lažje odplače-
vali kredite, ki so bili pred leti

najeti za menedžerski prevzem
BTC, ki je bil eden prvih v Slove-
niji. Tako družba Ajdacom, ki bo
imela svojo skupščino delničar-
jev le uro pred skupščino delni-
čarjev BTC, predlaga, da se od
1,43 milijona evrov bilančnega
dobička za dividende delničar-
jem nameni kar 1,42 milijona
evrov ali 9,54 evra bruto na del-
nico, direktorju Ajdacoma Mihi
Zupancu pa naj bi se iz dobička
namenilo 1800 evrov bruto na-
grade. Je pa znesek dividend del-
ničarjem Ajdacoma identičen,
kot bo Ajdacom prejel letošnjih
dividend od BTC-ja. To bi lahko
nakazovalo na slab finančni po-
ložaj delničarjev Ajdacoma.

Neuradno smo še izvede-
li, da naj bi bili v BTC tik pred
podpisom poravnave z mali-
mi delničarji,ki so v preteklo-
sti opozarjali na neustrezno
lastninjenje BTC, zdaj pa si želi-
jo primerne (po ustrezni ceni)
možnosti lastniškega izstopa iz
te družbe.


